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Prezydent Miasta Poznania 

INTERPELACJA 

w sprawie: utrzymania czystości na utwardzonych torowiskach tramwajowych. 

Szanowny Panie Prezydencie, 

W Poznaniu część torowisk ma utwardzoną nawierzchnię – ma to miejsce m. in. na Moście Dworcowym, 

ul. Roosevelta, ul. Głogowskiej, ul. Dąbrowskiego, fragmencie ul. Grunwaldzkiej, trasie przez most Rocha. 

Z torowisk z tych w dużej mierze nie korzystają inne pojazdy (lub korzystają w ograniczony sposób np. 

autobusy nocne). Skutkuje to znaczną ilością zanieczyszczeń na tych torowiskach, przede wszystkim piaskiem 

i pyłami. 

Jest to dobrze widoczne przede wszystkim w suche dni, kiedy po przejeżdżającym tramwaju wzbijają się 

tumany kurzu i pyłu. Odbija się to negatywnie na zdrowiu pieszych oraz pasażerów oczekujących na 

przystankach. 

W związku z powyższym, zwracam się z prośbą o udzielenie informacji, która miejska jednostka jest 

odpowiedzialna za utrzymanie czystości takich torowisk (MPK, ZTM czy ZDM?), z jaką częstotliwością 

torowiska te są zamiatane i kiedy ostatnio były prowadzone takie prace? 

W przypadku braku, proszę o ich regularne utrzymywanie w postaci zamiatania oraz mycia, minimum 

4 razy w roku. 

 

        Z góry dziękuję za odpowiedź 

         Tomasz Wierzbicki 


